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Protokół Nr XLIV/2021 
z sesji Rady Miejskiej w Chojnie 

w dniu 31 marca 2022 r. 
Do punktu 1, 2 i 3. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 13.00 i trwała do godz. 13.45. Obrady rozpoczął i prowadził 
przewodniczący rady Radosław Karwan. Przywitał wszystkich zgromadzonych na sesji – 
radnych, panią burmistrz, zastępcę burmistrza, skarbnika Gminy, panią mecenas, dyrektorów 
szkół i jednostek gminy, sołtysów oraz pracowników Urzędu Miejskiego. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 14 radnych, co stanowi 
kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Obecni: 

1. Marek Bednarz 
2. Michał Burak 
3. Radosław Karwan 
4. Elżbieta Lach  
5. Wojciech Łosowski  
6.  Beata Malecka 
7. Bartosz Michno 
8. Monika Odróbka 
9. Anna Panas 
10. Małgorzata Przybylska 
11. Agnieszka Sikora  
12. Halina Szczygieł  
13. Marlena Witek 
14. Małgorzata Wójcik 
Nieobecny radny Norbert Oleśków 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący rady stwierdził, że protokół z przebiegu XLIII sesji (24.02.2022 r.) został 
sporządzony, uwag do niego nie wniesiono. W związku z brakiem uwag przewodniczący 
poddał pod głosowanie przyjęcie niniejszego protokołu. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z XLIII sesji. (24.02.2022 r.).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
 
Do przedłożonego porządku obrad przewodniczący rady poddał pod głosowanie dwa wnioski 
złożone przez panią burmistrz B. Rawecką. Pierwszy dotyczył projektu uchwały w sprawie 
zakresu pomocy obywatelom Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej 
z terytorium Ukrainy w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego 
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państwa oraz obywateli Ukrainy posiadających Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną 
z powodu tych działań wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, drugi 
dotyczył projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Chojna do realizacji 
zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. 
Przewodniczący rady R. Karwan poddał oba wnioski pod głosowanie. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy, którzy 
przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy w związku z działaniami 
wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz obywateli Ukrainy 
posiadających Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu tych działań 
wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
 
Wniosek został przyjęty. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Chojna do 
realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono więcej uwag.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Do punktu 4.  
Informacja burmistrza o pracach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Burmistrz B. Rawecka – W okresie międzysesyjnym uczestniczyłam w wielu spotkaniach, ale 
chciałam zwrócić uwagę na te, które są najważniejsze. 26 27 lutego był to czas przygotowania 
budynku szkoły w Brwicach do przyjęcia uchodźców. W organizacji tego zadania brali udział 
wolontariusze i strażacy. Wśród wolontariuszy chciałabym wymienić grupy, bo oprócz 
strażaków, była to grupa Caritasu przy kościele Świętej Trójcy, nauczyciele Szkoły 
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Podstawowej nr 1, Szkoły Podstawowej nr 2 w Chojnie, także Wspólnota Sant’Egidio, czyli 
Świętego Idziego, która funkcjonuje przy kościele Świętej Trójcy w Chojnie. Była również grupa 
mieszkańców Brwic i okolic. Były momenty, że było to nawet 70 osób, by wszystko posprzątać, 
poukładać, przygotować, przywieźć sprzęt, łóżka czy materace. Brała w tym również udział 
Administracja Szkół, a także spółka Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych. Była też oczywiście 
grupa naszych radnych, ale na szczególne słowa uznania zasługuje pani Marlena Witek, która 
najbardziej się w to zaangażowała. Dziękuję wszystkim kołom gospodyń, szczególnie kołom w 
Krzymowie i w Kamiennym Jazie. Mogłabym tutaj wymienić wiele osób. Przy okazji chciałabym 
powiedzieć, że utworzyliśmy magazyn ubrań i magazyn chemii gospodarstwa domowego. 
W tych działaniach wspierała nas pani Monika Odróbka, pani Agnieszka Sikora i pan Bartosz 
Michno. Cały czas oczywiście organizujemy zbiórkę pieniędzy na pomoc Murafie i do tej pory 
zebraliśmy już tyle, że wysłaliśmy dwa transporty na Murafę i do Zaporoża. Były to śpiwory, 
mundury, hełmy strażackie, buty, sprzęt do gaszenia pożarów, ale także żywność, odzież i 
sprzęt, który jest niezbędny do tego, żeby tam prowadzić działalność. W Murafie znajduje się 
dużo dzieci, a są to tereny, które są nadal bombardowane. W pewnym okresie było tam około  
5000 dzieci. Wszyscy są bardzo wdzięczni za tę pomoc i w porozumieniu z Fundacją Kapnij dla 
Afryki, bo okazuje się, że Afryka potrafi też kapnąć dla Ukrainy, przygotowujemy transport do 
Murafy. Swoją drogą również przygotujemy niezbędne urządzenia AGD. 28 lutego zwołałam 
sztab kryzysowy, który właściwie cały czas jest na bieżąco. Omówiliśmy sprawy związane z 
uchodźcami, jak i z organizacją założenia magazynu żywności. Mieszkańcy Ukrainy mogą już 
występować o nadanie numeru PESEL, dlatego pomagamy im w przygotowywaniu takich 
wniosków. Zapisane zostały również dzieci do naszych szkół. Część już do nich chodzi, a część 
korzysta ze zdalnego nauczania. Obecnie w szkołach mamy 70 dzieci, właściwie w trzech 
szkołach, bo w nr 1, nr 2 i w Nawodnej. Wiadomo, że jest to sprawa ruchoma i za chwilę może 
być ich jeszcze więcej. Dla nich organizujemy naukę języka polskiego, dzieci są wchłonięte do 
klas, żeby od razu współpracowały z polskimi dziećmi. Nie chcemy tworzyć enklaw, gdzie będą 
się czuły zagubione. W dniu 3 marca otrzymaliśmy samochód w ramach dofinansowania 
z Pfron-u, który jest wykorzystywany przede wszystkim na potrzeby Środowiskowego Domu 
Samopomocy, ale pojazdem będzie dysponować Administracja Szkół i Infrastruktury 
Społecznej, która ma kierowców. Samochód to Toyota, który został zakupiony za kwotę 
159.879,00 złotych. 25 marca spotkałam się w Szczecinie z panem prezesem Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska panem Markiem Suboczem. W spotkaniu uczestniczył mój 
zastępca, jak również prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Chojnie. Rozmawialiśmy 
o możliwościach dofinansowania lub skorzystania z pożyczki na zadania związane z ochroną 
środowiska,  a między innymi chodziło o zakup i montaż paneli fotowoltaicznych i śmieciarki 
na potrzeby naszej spółki. 7 marca z Wicemarszałkiem Województwa panem Olgierdem 
Kustoszem podpisałam umowę na dofinansowanie związane z realizacją zadania 
inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa targowiska miejskiego w miejscowości Chojna”. To 
zadanie będzie realizowane w ramach projektu pozyskanego z PROW-u. Zakres prac to 
zadaszenie placu targowego, zadaszenie ciągów komunikacyjnych, oświetlenie, 
zagospodarowanie wód opadowych oraz budowa toalety publicznej. Otrzymaliśmy 
dofinansowanie w wysokości 1000.000 złotych, aczkolwiek nie wiem przy dzisiejszych cenach, 
jaka będzie kwota rozstrzygnięcia w przetargu. Robimy dokumentację po to, żeby uniknąć 
tego, że zrobimy w ramach projektu „Zaprojektuj i wybuduj”, a później się okazuje że te kwoty 
są po prostu dla nas zbyt wysokie. Planujemy, że targowisko będzie kosztowało 2,5 mln 
złotych, a ile będzie naprawdę, to zobaczymy po przetargu. 28 marca uczestniczyłam w 
oficjalnym otwarciu nowego skrzydła Szpitala Powiatowego w Gryfinie. Tam, po raz kolejny 
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miałam okazję spotkać się z dyrektor Narodowego Funduszu Zdrowia, panią Siatkowską. Jak 
Państwo wiecie w gminie Chojna borykamy się z brakiem pomocy w ramach opieki nocnej i 
świątecznej. Rozmawialiśmy wielokrotnie z Narodowym Funduszem Zdrowia, ze Starostą 
Gryfińskim Wojciechem Konarskim, włączył się w to również poseł pan Czesław Hoc.  Po 
negocjacjach ustaliliśmy, że do 10 kwietnia Narodowy Fundusz Zdrowia, który jest 
decydentem, podejmie decyzję odnośnie tego, komu przekażę Opiekę nocną i świąteczną. My 
tutaj z panem Starostą jesteśmy po wstępnych rozmowach, jak również z Niepublicznym 
Zakładem Opieki Zdrowotnej w Chojnie. Liczę na to, że uda nam się na tyle zadowolić 
wszystkich mieszkańców, że Opieka nocna i świąteczna wróci do Chojny. Jeżeli będę wiedziała, 
jakie jest rozstrzygnięcie. 
 
Do punktu 5.  
Informacja przewodniczącego rady dotycząca spraw w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący R. Karwan – - 4 i 7 marca wpłynęły wykazy nieruchomości, położonych 
w obrębie 5 m. Chojna, przeznaczonych do sprzedaży w drodze bezprzetargowej oraz 
nieruchomości niezabudowanej, położonej w obrębie Strzelczyn, przeznaczonej w drodze 
przetargu ustnego nieograniczonego, nieruchomości, położonych w obrębie 8 m. Chojna, 
przeznaczonych do sprzedaży w drodze bezprzetargowej. W dniu 11 marca wpłynął wniosek 
o zmianę uchwały nr XVI/203/20 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 4 
czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony powietrza oraz planu działań 
krótkoterminowych dla strefy zachodniej. Wniosek został przekazany do organu właściwego, 
jakim jest Sejmik Województwa Zachodniopomorskiego. Dnia 29 marca wpłynęła informacja 
o skardze złożonej przez Szpital Powiatowy w Gryfinie do Wojewody Zachodniopomorskiego 
na działalność  poradni nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Dębnie prowadzonej przez 
Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. W dnu dzisiejszym pani burmistrz 
przedłożyła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Chojna za 2021 rok.  
Wszystkie pisma są do wglądu w biurze rady.  
 
Do punktu 6.  
Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chojnie w roku 2021.  
Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Chojnie Małgorzata Korzeniec 
przedstawiła sprawozdanie w formie prezentacji.  
Poinformowała między innymi, że Środowiskowy Dom samopomocy jest jednostką 
organizacyjną Gminy Chojna, działającą od 21 lat. Ma podpisane dwa porozumienia, jedno z 
gminą Trzcińsko-Zdrój, drugie z gminą Cedynia. Głównym celem działalności jest zapobieganie 
nawrotom choroby psychicznej i przystosowanie do funkcjonowania w środowisku, między 
innymi poprzez wsparcie psychiczne i społeczne, przeciwdziałanie izolacji społecznej, 
aktywizację, przywrócenie umiejętności samodzielnego radzenia sobie w życiu oraz pomoc 
przy załatwianiu spraw dnia codziennego. 
Do sprawozdania nie było uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Do punktu 7.  
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie w roku 2021.  
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie A. Horwat-Makowska - Zadania Ośrodka 
Pomocy społecznej są dosyć rozległe. Nasz budżet zrealizowany w zeszłym roku to ponad 
21 milionów, z tego 18 milionów ponad, jako pieniądze przekazane na zadania zlecone. Wśród 
nich największe pozycję to oczywiście świadczenia rodzinne. Warte podkreślenia jest to, że 
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udało nam się pozyskać już z całkiem mniejszych programów wspierających osoby 
niepełnosprawne i seniorów. Kwota 3 mln zł to środki z budżetu gminy. Największe pozycje, 
na które rzeczywiście przeznaczamy środki, to opłata pobytu w domach pomocy społecznej, 
utrzymanie ośrodka i wypłata tych zasiłków, które są obowiązkowe i pochodzą z budżetu 
gminy. Są to zasiłki celowe, wkłady własne w projekt np. „Posiłek w szkole i w domu”. Spora 
kwota to również usługi opiekuńcze, a gdyby porównać te kwoty z utrzymaniem w Domu 
Pomocy Społecznej, to te kwoty są sobie bliskie. Warto zauważyć, że w Domu Pomocy 
Społecznej było 17 osób, a z usług opiekuńczych skorzystało 47 osób. Kwoty te same, ale liczba 
osób zaopiekowanych znacznie się różni.  
 
Do sprawozdania nie było uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Do punktu 8.  
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021-2023.  
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie A. Horwat-Makowska - Program 
wspierania rodziny uchwalony został w zeszłym roku i już te zadania związane ze wspieraniem 
rodziny były realizowane w latach poprzednich, natomiast jakby ustawa o wspieraniu rodziny 
wymaga, żeby realizować te zadania w oparciu o specjalny program. W tym programie 
głównym celem oczywiście jest wsparcie rodziny i takie stworzenie warunków, żeby rodzina z 
dziećmi małoletnimi funkcjonowała, jak najlepiej. Tak, jak w latach ubiegłych i zgodnie z tym 
programem, pracownicy socjalni zajmują się rodzinami. W momencie, kiedy jest taka 
potrzeba, to wnioskują o przydzielenie asystenta, który później asystuje i prowadzi taką 
rodzinę. Oprócz tego, w ramach programu zrealizowaliśmy też inne zadania. Współpracujemy 
szeroko z różnymi służbami na rzecz powrotu dzieci do domu rodzinnego. Dbamy o to, że jeżeli 
jest taka możliwość, by kierować dzieci na wypoczynek letni organizowany przez Kuratorium 
lub organizowany przez gminną komisję rozwiązywania problemów alkoholowych.  
Zajmujemy się również przyszłością, bo już złożyliśmy wniosek na utworzenie placówki 
Wsparcia Dziennego, w której to placówce w formie pracy podwórkowej będziemy wspierać 
dzieci z gminy, wymagające rzeczywiście takiego wsparcia. Pomysł na taką pracę podwórkową 
wziął się stąd, że w naszej ocenie stworzenie tylko jednego miejsca, w którym dzieci 
uzyskiwałyby wsparcie, nie pozbawia innych dzieci szans na to, żeby z takiego wsparcia 
skorzystać. 
Do sprawozdania nie było uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Do punktu 9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2022 rok. 
Stanowiska komisji:  
Komisja Gospodarki Komunalnej… i Komisja Gospodarki Finansowej – jednogłośnie za 
przyjęciem projektu uchwały; 
Komisja Kultury,… - 3 głosy za, 1 wstrzymujący się. 
 
Skarbnik Agnieszka Górska - zaproponowane zmiany w budżecie Gminy Chojna to 
przemieszczenia w planie dochodów i wydatków. Ogółem budżet po stronie dochodów 
wzrasta o kwotę 346.015,74 zł, a po stronie wydatków ogółem zwiększenie wynosi 
2 546 223,02 zł. Planowany deficyt wynosi w tym momencie 13.607.601,66 zł. W większości 
zostanie pokryty ze środków, które pozostały na rachunku bankowym budżetu gminy Chojna 
z 2021 roku. Jest to nadwyżka budżetowa 1.922.581 zł, środki specjalnego przeznaczenia na 
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wyodrębnionych rachunkach 8.235.047,78 zł oraz wolnych środków na kwotę 3.000.770,88 zł. 
Zmianie również ulega załącznik do uchwały budżetowej z 30 grudnia w zakresie planu 
dochodów i wydatków rachunków dochodów oświatowych. Ten załącznik ma nowe brzmienie 
i jest załącznik nr 4. Wśród zaproponowanych zmian wprowadzamy między innymi projekt, 
który będzie realizowany przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Chojnie. Jest to projekt pod 
nazwą: „Zwiększamy dostępność usług społecznych w gminie Chojna”. Ogółem wartość 
projektu to jest 600.552,70 zł, z czego z budżetu gminy wkład własny będzie wynosił 60.055,28 
zł. Ten projekt będzie realizowany na przestrzeni 2 lat, czyli w tym i w przyszłym roku. Wydatki 
bieżące, jak i majątkowe, przeznaczone zostaną na przystosowanie obiektu do działalności 
tego projektu. Łącznie jest to kwota 346.341,56 zł. Wprowadzamy również dotację na 
bibliotekę publiczną powiatową w kwocie 10.000 zł. W zakresie zadań majątkowych 
wprowadzamy między innymi nowe zadanie „Przebudowa targowiska w miejscowości 
Chojna”. Tutaj zadanie również dwuletnie, które ma odzwierciedlenie w wieloletniej 
prognozie finansowej Gminy Chojna. W tym roku szacujemy wydatkowanie kwoty 1.200.000 
zł, jak również zwiększamy środki na dofinansowanie zadań związanych z wymianą ogrzewania 
węglowego. Pierwotnie na to zadanie przeznaczyliśmy 50 tys. zł, w tej chwili jest to 
zwiększenie do 100 tys. zł. Jest to związane z wnioskami które złożyli mieszkańcy. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2022 rok.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/339/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2022 rok została 
podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Do punktu 10. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Chojna na lata 2022-2036.  
Stanowiska komisji:  
Komisja Gospodarki Komunalnej… i Komisja Gospodarki Finansowej – jednogłośnie za 
przyjęciem projektu uchwały; 
Komisja Kultury,… - 3 głosy za, 1 wstrzymujący się. 
Skarbnik Agnieszka Górska – zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Chojna na lata 
2020 2036 z autopoprawką, którą w zakresie zmian w budżecie umawiałam na komisji, 
aktualizują plan dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów budżetu gminy Chojna oraz 
w zakresie przedsięwzięć aktualizujemy, wprowadzając nowe przedsięwzięcie „Przebudowa 
targowiska w miejscowości Chojna”. 
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Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 
2022-2036 z autopoprawkami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/340/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Chojna na lata 2022-2036 z autopoprawkami została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Do punktu 11.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 
Chojna na rok 2022.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Naczelnik wydziału SO J. Ostrowski – Szanowni państwo, wnoszę o przyjęcie wcześniej już 
przyjętego programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii dla gminy Chojna. Przyczyną tej sytuacji było wejście w życie 
ustawy 17 grudnia 2021 roku o zmianie ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych 
ustaw. W artykule 21 cytowanej ustawy ustalono ważność uchwalonych wcześniej 
wojewódzkich i gminnych programów na dzień 31 marca, czyli tylko do dzisiaj. Stało się to 
dla przez połączenie Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Krajowego Biura do 
spraw przeciwdziałania narkomanii. Wszystkie programy uchwalone również zostały 
połączone i mimo, że Gmina Chojna już kilka lat temu połączyła oba programy, czyli 
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, również nasz 
program został już unieważniony. Dlatego też wnoszę o uchwalenie jeszcze raz tego 
programu, z ważnością od jutra, czyli od 1 kwietnia.  
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Chojna na rok 2022.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
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Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/341/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 
Chojna na rok 2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Do punktu 12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Chojna.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Naczelnik wydziału GN B. Krygiel – Szanowni państwo, Rada Gminy wypełniając obowiązek, 
o którym mowa w artykule 11 ustęp 1 ustawy o ochronie zwierząt, określa w drodze uchwały 
corocznie do dnia 31 marca Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności. Do projektu uchwały został przedstawiony załącznik, który jest regulaminem. 
Projekt programu został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii 
w Gryfinie, jak również przez koła łowieckie, działające na naszym terenie. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Chojna.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/342/2022 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Chojna została 
podjęta i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Do punktu 13. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem 
bonifikaty lokalu mieszkalnego położonego w Godkowie Osiedlu 12/1.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Naczelnik wydziału GN B. Krygiel – Szanowni państwo, najemca lokalu zwrócił się z 
wnioskiem do burmistrza gminy Chojna o sprzedaż lokalu mieszkalnego. Lokal jest opłacany 
na bieżąco, nie występują żadne zaległości. W związku z tym, że umowa jest zawarta krócej 
niż 5 lat wymagana jest zgoda rady gminy. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem bonifikaty lokalu 
mieszkalnego położonego w Godkowie Osiedlu 12/1.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/343/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem 
bonifikaty lokalu mieszkalnego położonego w Godkowie Osiedlu 12/1 została podjęta i 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Do punktu 14. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem 
bonifikaty lokalu mieszkalnego położonego w Krzymowie 28/3 na rzecz najemcy.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Naczelnik wydziału GN B. Krygiel –Szanowni państwo, jest to sytuacja identyczna, jak w 
poprzednim projekcie uchwały, tylko dotyczy lokalu w miejscowości Krzymów. Również 
najemca zwrócił się o sprzedaż lokalu zajmowanego. Lokal jest opłacany na bieżąco, nie 
występują żadne zaległości, ale umowa najmu jest krótsza niż 5 lat. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem bonifikaty lokalu 
mieszkalnego położonego w Krzymowie 28/3 na rzecz najemcy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/344/2022 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem 
bonifikaty lokalu mieszkalnego położonego w Krzymowie 28/3 na rzecz najemcy została 
podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Do punktu 15.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości niezabudowanej, położonej w obrębie 8 m. Chojna, działka nr 38/201.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
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Naczelnik wydziału GN B. Krygiel –Szanowni państwo, właściciele działek 199/14 i 199/10 
zwrócili się z wnioskiem do burmistrza Gmina Chojna o sprzedaż działki 38/201 na poprawę 
warunków zagospodarowania działki przyległej, gdyż pozwoli to na jej racjonalne 
wykorzystanie, poprzez lepsze zagospodarowanie nieruchomości. Wnioskodawcy noszą się z 
zamiarem wykorzystania nieruchomości pod zabudowę mieszkaniową. Działka 38/201 
samodzielnie działką budowlaną z uwagi na jej kształt być nie może, więc zasadnym jest 
sprzedaż jej na poprawę warunków zagospodarowania działek sąsiednich. 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w obrębie 8 m. Chojna, działka nr 38/201.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/345/2022 w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w obrębie 8 m. Chojna, działka nr 38/201 została podjęta 
i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Do punktu 16. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości niezabudowanej, położonej w obrębie Krajnik Dolny, działka nr 83/3. 
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Naczelnik wydziału GN B. Krygiel – Szanowni państwo, właściciele działki numer 81/2 
położonej w obrębie Krajnik Dolny zwrócili się z wnioskiem o sprzedaż działki nr 83/3, która 
posiada powierzchnię 59 metrów, z przeznaczeniem na poprawę warunków nieruchomości 
przyległej. Działka wymieniona 83/3 przylega bezpośrednio do działek wnioskodawców. 
Sprzedaż jej wpłynie na poprawę zagospodarowania działki wnioskodawców, a działka 
samodzielnie nie stanowi możliwości funkcjonowania, jako odrębna, gdyż korzystają z niej 
tylko i wyłącznie wnioskodawcy. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w obrębie Krajnik Dolny, działka nr 83/3.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
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Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/346/2022 w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w obrębie Krajnik Dolny, działka nr 83/3 została podjęta 
i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Do punktu 17. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości niezabudowanej, położonej w obrębie Strzelczyn, działka nr 177/3. 
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Naczelnik wydziału GN B. Krygiel – Szanowni państwo, właściciele działki 177/1 położonej w 
obrębie Strzelczyn, zwrócili się z wnioskiem o sprzedaż części działki 177/2 będącej 
własnością Gminy Chojna na poprawę warunków zagospodarowania działki własnej 
przyległej. W tym celu został przeprowadzony podział działki 177. Działka nr 177/2 stanowi w 
chwili obecnej plac zabaw, który jest ogrodzony. Działka, która została wydzielona, jako nr 
177/3 stanowiła nieużytek, niezagospodarowany w żaden sposób, więc sprzedaż jej wpłynie 
na poprawę zagospodarowania działki przyległej, o którą tutaj wnioskują wnioskodawcy. 
Zostanie ona zagospodarowana w sposób racjonalny. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w obrębie Strzelczyn, działka nr 177/3.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/347/2022 w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w obrębie Strzelczyn, działka nr 177/3 została podjęta i stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Do punktu 18.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników.  
Stanowiska komisji:  
Komisja Gospodarki Komunalnej… i Komisja Gospodarki Finansowej – jednogłośnie za 
przyjęciem projektu uchwały; 
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Komisja Kultury,… - 3 głosy za, 1 wstrzymujący się. 
Naczelnik wydziału GN B. Krygiel – Szanowni państwo, ustawodawca nałożył na gminę 
obowiązek wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i w soboty przez rolników i 
ich domowników oraz regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu na 
wyznaczonych miejscach.  Miejsce to zostało wyznaczone na targowisku miejskim, które 
prowadzi Gmina Chojna. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 
przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/348/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 
i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników została podjęta 
i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Do punktu 19.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 
uchwale Nr XLIII/337/2022 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 24 lutego 2022 r. zmieniającej 
uchwałę Nr XXV/188/2020 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Chojna.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
Naczelnik wydziału GN B. Krygiel – W związku z wystąpieniem omyłki pisarskiej na etapie 
przygotowania uchwały w programie Legislator celem publikacji w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego, koniecznym jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 
XLIII/337/2022 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 24 lutego 2022 r. zmieniającej uchwałę Nr 
XXV/188/2020 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Chojna.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/349/2022 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale 
Nr XLIII/337/2022 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 24 lutego 2022 r. zmieniającej uchwałę Nr 
XXV/188/2020 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Chojna została podjęta i stanowi załącznik 
nr 17 do protokołu. 
 
Do punktu 20.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ugody.  
Stanowiska komisji:  
Komisja Gospodarki Finansowej, … - 3 głosy za, 1 głos przeciw; 
Komisja Gospodarki Komunalnej… - 4 głosy za, 1 wstrzymujący; 
Komisja Kultury,… - 2 głosy za, 2 wstrzymujące się. 
 Skarbnik A. Górska - uchwała dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie umowy przez 
panią burmistrz gminy Chojna Barbarą Rawecką ze spółką Echo Investments z siedzibą w 
Chojnie. Jest to spółka, która jest dłużnikiem Gminy Chojna i wobec bezskuteczności 
egzekucji mamy zamiar zawrzeć taką ugodę, w której to zostaną przekazane na rzecz gminy 
Chojna ruchomości stanowiące własność spółki. Oszacowania tych ruchomości dokonał 
rzeczoznawca majątkowy. Wartość ich to jest 214.609, 50 zł, wobec czego w rezultacie 
wierzytelności obu stron, czyli zadłużenie spółki oraz zapłata za urządzenia ulegają 
potrąceniu po obu stronach.  
 Radna H. Szczygieł – dlaczego, w wyniku egzekucji, pan komornik nie dokonał sam, w 
określonym procesie, wyprzedaży sprzętu na poczet długu dla naszej gminy. Następne 
pytanie: rzeczoznawca oczywiście wycenił ten sprzęt na ponad 200 tysięcy, ale jaką mamy 
pewność, że gdybyśmy chcieli wyprzedać ten sprzęt, otrzymamy taką kwotę, co będzie 
równoważyć długi, które posiadamy? No i trzecie pytanie nasuwa się, czy lepiej mieć wróbla 
w ręku niż skowronka na dachu? Czyli lepiej pójść na tę ugodę, mieć ten sprzęt, aczkolwiek 
ten sprzęt ponoć nie jest aż takiej wysokiej jakości, żeby zapewnić zwrot tych poniesionych 
kosztów, które gmina, w wyniku nieopłacenia przez tę firmach, poniosła.  
 Burmistrz B. Rawecka - jeżeli chodzi o komornika, to sama bym chciała wiedzieć, 
dlaczego tego nie zrobił. W związku z tą sytuacją, złożę skargę na działania komornicze, 
ponieważ nie można było oszukiwać nas, jako gminy, mówiąc że sprzęt nie jest nic wart. 
Rzeczoznawca odpowiada również za to i gdyby sprawa trafiła do sądu, to nie miałby sobie 
nic do zarzucenia, że oszukał na jego wartości. Ze sprzętu, który nic nie był dla nas wart, 
zrezygnowaliśmy. Rzeczy są drogie, sprawdzone i nieuszkodzone. Dzięki temu w dalszym 
ciągu nie narastają nam długi firmy, która i tak jest niewypłacalna. Odzyskaliśmy 
pomieszczenia i sprzęt, i możemy to wykorzystać na potrzeby nasze. Przynajmniej będziemy 
wiedzieli, że na tym można zarobić, można cokolwiek tam zrobić i wiem, że są wstępne 
rozmowy z kołami gospodyń. Będzie to inna forma restauracyjna, bardziej wykorzystywana 
przez Centrum Kultury. Będzie to wykorzystywane na różne spotkania, które będziemy 
chcieli tam robić, a z kołami gospodyń już szczegółowo będzie to omówione w terminie 
późniejszym. Na razie musimy stać się pełnoprawnym właścicielem tego obiektu, żeby go 
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wykorzystać. Dziękuję pani Małgosi jeszcze bardziej niż wszystkim innym, bo pani Małgosia, 
oprócz tego, że reprezentuje Koło Gospodyń, to nas wspomogła właśnie w darach na 
Murafę. 
 Radca Prawny J. Sołtys-Kurpiel - Z ramienia kancelarii również składałam wniosek o 
prowadzenie egzekucji. Tak, jak pani burmistrz powiedziała, będzie złożona skarga na 
komornika, niemniej jednak, to co tutaj państwu proponujemy, to jest bardzo duże 
dobrodziejstwo dla gminy. Wobec spółki, nie tylko komornik chojeński prowadził egzekucję, 
ale też kilku komorników z Gryfina. Wszystkie egzekucję są bezskuteczne. Spółka posiada 
olbrzymie zadłużenie również wobec Urzędu Skarbowego. Nie możemy też kwestionować 
opinii, którą przeprowadził rzeczoznawca majątkowy, pan Dziok. Jako uznany rzeczoznawca, 
w ramach postępowań upadłościowych w Sądzie Gospodarczym w Szczecinie, otrzymuje 
bardzo dużo takich zleceń. Nie mógłby sobie pozwolić absolutnie, żebym mogło być to 
kwestionowane. On się pod tym podpisuje i złożył w tej sprawie oświadczenie. Podkreślam, 
że jest to duża korzyść dla gminy, bo w innym przypadku bylibyśmy, jak inni pozostali 
wierzyciele. Moglibyśmy to odpisać, wrzucić w koszty albo mieć to na minusie. Ale okazało 
się, że spółka wyraziła taką wolę i chce przekazać to na rzecz gminy. Ma to wartość, pod 
którą biegły się podpisuje. Nie możemy tego kwestionować, bo  publiczne głoszenie takich 
zarzutów, stawia wiarygodność samego biegłego pod znakiem zapytania. Biegły, o którym 
mówię, jest uznawany przez czołowych syndyków w Szczecinie. 
 Radna M. Przybylska – chciałam tylko zapytać, czy ze sprzętu, który znajdował się w 
kuchni restauracyjnej, zostało coś odrzucone? Nie wszystko się tam nadawało do użytku. 
 Burmistrz B. Rawecka - wszystko to, co było niesprawne i wszystko to, co było 
zepsute, nie było wyceniane i nie jest to ujęte. Po co mieliśmy brać zepsuty sprzęt i później 
go likwidować? 
 
Więcej uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ugody.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Małgorzata Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marlena Witek 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/350/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ugody została podjęta 
i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Do punktu 21. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy, którzy 
przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy w związku z 
działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz obywateli Ukrainy 
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posiadających Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu tych działań 
wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  
Stanowiska komisji – jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały. 
 
 Burmistrz B. Rawecka  – w artykule 12 ust. 4 i 5 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o 
pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 
jest wymóg, w którym Rada Gminy określa działania jakie może prowadzić burmistrz w tym 
zakresie. Te działania są tutaj wymienione i głównie chodzi o zakwaterowanie, zapewnienie 
dziennego wyżywienia zbiorowego, zapewnienie transportu do miejsca zakwaterowania, ale 
też i tam, gdzie jest udzielana opieka medyczna. Jest to także finansowanie przejazdów dla 
obywateli oraz specjalistycznego transportu, ale my akurat nie mamy osób 
niepełnosprawnych, to o tyle łatwiej jest, że możemy korzystać z transportu normalnego. 
Jest to również zapewnienie środków czystości i higieny oraz innych produktów. W tym też 
zakresie udzielam pomocy. Jako gmina, nie otrzymaliśmy jeszcze pieniędzy, ale na każdego 
obywatela Ukrainy, który trafił do nas po 24 lutego przysługuje kwota 40 zł dziennie. W skład 
tej kwoty wchodzi zakwaterowanie, całodzienne wyżywienie, środki czystości i higieny 
osobistej. Staramy się w tym zakresie rozliczać precyzyjnie i jeżeli robimy, to na razie 
pokrywamy to ze swoich środków, później będziemy to rozliczać. Chciałam też przypomnieć 
mieszkańcom i jednostkom, którzy przyjęli obywateli z Ukrainy, że również im się ta kwota 
należy. Mają złożyć wniosek do burmistrza i burmistrz będzie wypłacał na podstawie 
złożonego wniosku i rozliczeń, aczkolwiek proszę pamiętać, że to jest tylko na 60 dni. Nie 
przysługuje to od razu na 60 dni, tylko jest to refundacja za rzeczywisty pobyt od dnia 
rozpoczęcia pobytu do dnia zakończenia, ale jest to 60 dni rozłożone w czasie. Można to 
zrobić w dwóch transzach po 30 dni albo czekać do upływu 60 dni. Wiadomo, że każdy 
potrzebuje tych pieniędzy, ale jest to za rzeczywisty pobyt u danej osoby czy danej firmy. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy, którzy przybyli na 
terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy w związku z działaniami 
wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz obywateli Ukrainy 
posiadających Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu tych działań 
wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Radosław Karwan, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata 
Malecka, Bartosz Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka 
Sikora , Halina Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/351/2022 w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy, którzy przybyli 
na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy w związku z działaniami 
wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz obywateli Ukrainy 
posiadających Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu tych działań 
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wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej została podjęta i stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Do punktu 22.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Chojna do 
realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy.  
Stanowiska komisji:  
Komisja Gospodarki Finansowej, … - 3 głosy za, 1 wstrzymujący się; 
Komisja Gospodarki Komunalnej… – 4 głosy za, 1 wstrzymujący się; 
Komisja Kultury,… - 2 głosy za, 2 wstrzymujące się. 
 
 Skarbnik A. Górska - Szanowni państwo, uchwała dotyczy upoważnienia burmistrza 
gminy Chojna do realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. Katalog tych 
zadań został wymieniony w poprzedniej uchwale i aby skutecznie móc zrealizować te zadania 
upoważnia się burmistrza gminy Chojna do dokonywania zmian w planie dochodów i 
wydatków budżetu gminy Chojna, w tym dokonywania przeniesień między działami 
klasyfikacji budżetowej oraz dokonywania zmian w wieloletniej prognozie finansowej, oraz w 
planie wydatków budżetu gminy Chojna związanych z prowadzeniem nowych inwestycji lub 
zakupów inwestycyjnych, o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu tej jednostki. 
 
Uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący rady przystąpił do uruchomienia 
procedury głosowania. 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Chojna do realizacji zadań 
związanych z pomocą obywatelom Ukrainy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bednarz, Michał Burak, Elżbieta Lach , Wojciech Łosowski , Beata Malecka, Bartosz 
Michno, Monika Odróbka, Anna Panas , Małgorzata Przybylska, Agnieszka Sikora , Halina 
Szczygieł , Marlena Witek, Małgorzata Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Radosław Karwan 
NIEOBECNI (1) 
Norbert Oleśków 
Uchwała Nr XLIV/352/2022 w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Chojna do realizacji 
zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy została podjęta i stanowi załącznik nr 20 
do protokołu. 
 
Do punktu 23. 
Wolne wnioski i informacje. 
Burmistrz B. Rawecka - na koniec chciałam państwa zaprosić na jarmark świąteczny, który 
odbędzie się 10 kwietnia i  po jarmarku będą zbierane środki dla Murafy. Będzie występ 
naszych chojeńskich artystów, jak również artystów z Ukrainy. Wystąpi jeszcze zespół Taraka, 
znany u nas właśnie z piosenki „Podaj rękę Ukrainie”. Bardzo serdecznie wszystkich 
zapraszam. 
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Do punktu 24. 
Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad i braku głosów dyskusji, przewodniczący R. Karwan 
zakończył i zamknął obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Na tym protokół zakończono. 
Koniec obrad godz.13.45. 

 
Przewodniczący Rady 

Radosław Karwan 
 

 
Przygotowała: Teresa Będzak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
 


